
PROTOKOL Nr XLIIII 02

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odb¡ej w dniu 14 lutego 2002 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad.  l .

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w JEdrzejowie, o godzinie 9r5 otwarla obrady XLIII sesji

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Obrady roryocqto przy obecnoéci na sali obrad 27 radnych na stan 27 radnych, co stanowi 100 %

ogólu Rady. Przewodnicz4castwierdzila quomm prawomocne do pcdejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala przybytych na sesjQ goéci: przedstawicieli partii

i stronnictw politycznyctL soltysow i przewodnicz4cych rad soleckictu przedstawicieli prasy;

powitala równiez: radnyct¡ burmistrza Lesz.ka KapciQ, zastgpcQ burmistrza - Waldemara

WoZniaka, kierowników jednostek orgaruzacyjnych gminy oraz wszystkich przybylych na

dzisiejsze obrady.
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturq radnej El2biety WiSniewskiej na sekretarza

obrad; radna WiSniewska wyrazila zgodE.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radn4 Ehbietp Wiéniewsk4.

Ad.2.

Na sesji w dniu 24 stycnna nieobecny byl: Wiceprzewodniczqcy Rady Teofil Sqk.

Nieobecno x, zo*aNa usprawiedliwiona.

A d . 3 .

Burmistrz Leszek Kapcia w imieniu Tarz4du Miejskiego wnosi o wprowadzenie do porz4dku

obrad nasEpuj4cych znian:
l. 4 A - Uchwala w sprawie uzupehrienia skladu Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
2. l0 A - Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
3. 10 B - Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budirtu, Gospodarki i Mienia

Rady Miejskrej w Jgdrzejowie.
4. 10 C - Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji

i Ochrony Srodowiska Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Tórowia, Opieki Spolecznej

5. Wycoftó punkt 13, a w jego miejsce wprowadzió: ,,13 - Uchwala w sprawie
wprowadzenia opbty administrac yjnej za czynnoéci urzqdowe"-

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyj¡la poprawki do porz4dku obrad, zgloszone
przez Burmistrza Kapcie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjEla porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powohnie sekretarza ob'rad.
2. Usprawiedüwienie nieobecno$ci radnych na sesji w dniu 24 stycznia 2002 roktr-
3. Przyjqcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4 A - Uchwala w sprawie uzupetnienia skladu Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych,
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6. Informacja o pracy Zan4du Miejskiego miEdzy sesjami.
7. Informacja o realiiracji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Informacja o realizacji programu rozwi4zywania problemów alkoholowych za200l rok.

9. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej.
10. Uchwala-w sprawie wyboru czlonków Zarz4du Miejskiego w JEdrzejowie.

l0 A - Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w

JEdrzejowie.
l0 B - Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu, Gospodarki i Mienia Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie.
l0 C - Uchwala w sprawie r,vyboru czlonka Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej i

Ochrony Srodowiska Rady Miejskiej w Jgdrzejowie-
ll.Uchwala w sprawie przyjEcia planu pracy Komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie na rok

2002.
12. Uchwala zmieniaj4ca Uchwalg Nr IXl80l99 Rady Miejskiej z dnia 25 maja 1999 roku

w sprawie po*bi*iu Rady Spolecznej Zakladu Podsawowej Opieki zdrowotnej

w Jpdrzejowie.
13. Uchwata w sprawie wprowadzenia oplaty administracyjnej za czynnoSci urzqdowe".

14. Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy JEdrzejów na rok 2002-

15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Sprawy róime.
17.7,armkargcie obrad.

Ad. 4.

Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji w zwiqzku zczymmstatprzyiety-

Ad. 4 A.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednoglo5nie powziqla UchwalE Nr XLIII/392102 w sprawie

uzupehrienia skladu Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
fuchwala Nr XLIII/392/02 w zalqcznmu do protokohr/.
Pan Leszek Sulek zloirylélubowanie zgodnie z Arl.23 a. ustawy o samorz4dzie gminnym.

Ad.5 .

l . Radny Czeslaw Blicharski, w imieniu radnych klubu SLD prosi, aby wyjaSnió sprawq
niedokoúczonych wyborów do Tarz4du Miejskiego, jakie miaty miejsce na ostatniej sesji,
poniewaz klub radnych SLD uwai4 2e nie zostaly one zakoúczone prawidlowo: zostal
sporzqdzony protokól i Rada nie przeglosowala wyników glosowania.
Radnalidia Ósiáska wnioskuje o pilny remont pnnjazúu i parkingu za oSrodkiem zdrowia
przy ul. Chrobrego.

3. Radna Lidia Osinska kolejny raz wnioskuje o
w koszykówkE, na placu przy ul. Chrobrego.

remont pochylonego kosza do gry

2.

4. Radna Lidia Osiúska wnioskuje o egzekwowanie przez Straz Miejsk4 i

o wychowaniu w trzeixvoéci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi. Alkohol
w miejscach publicznycb, n¡fiaszczaWd pawilonem prz)'ul. Chrobrego.

PolicjE, ustawy
spoZywany jest
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5. Radna Ba¡bara Trzeszkowska Dzwonek zwraca uwagQ na fatalny stan ulicy I I Listopada

pod wiaduktem kolejowym. Rada Miejska i Burmistrz musz4 nobiÓ wszystko, aby GDDP

ÁElu siE tq sprawfu poniewa2 w dni deszczowe przechodnie nie maj4 mo2liworíci przejSó

i nie zostaó ochlapanym púpzprznjeiÁZai4ce samochody-
6. Radna Janina SzreniáwJp¡a nttr-istrzq cry rozrnawial z czlowiekierq który ma wyrazió

zgodew sprawie odwodnienia ul. Zielonej.
7. Wi""p.r"*odnicz4cy Rady Teofil Sgk wnioskuje o remont núszcmnego przaz powód2

2OQ-nrctrowiego odcinka drogi w Folwarku. W 2001 roku remont nie zostal uealizowany.
8. Radna El¿bieta WiSniewska zrryÍaca uwagQ na fakt nierzetelnego wykonywania

obowi4zków pflÉz dziennikarzy. Chodzi o artykul, jaki ukazal sig w ,,Echu Dnia" po

poprzedniej isji, zatfulowany ,/r:rlczane karty do glosowania". Artykul ten zugeruje, 2e

t*ty UVty z¡aczarÉ przuz ugrupowanie SLD. Radna WiSniewska pyta Panie redaktor
facanowsta skqd ma-takie wiadomofui. O ile wiern, Komisja Slcrutacyjna nie udzielala

takich wyjaéniei Jest to wyci4ganie pochopnych sqdów; dziennikarz w ten sposób nie

postpuje.

Ad.6.

Nie zgloszo¡ro uwag do inforrnacji o pracy Zan4duMiejskiego miEdzry sesjami.
Burmistrz t €szek Kup"iu uryja$nil, 2e projekt uchwaly, jaki jest w punkcie 4l informacji

zostal wycofiny z dzisiejszego porzadku obrad.

Ad.7.

Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjetych na poprzedniej sesji-

Ad- 8.

Uwag nie ¿gloszono.
Naczelnik Úydziafu Polityki Gospodarczej, Informacji i Promocji Pan Dariusz Rogo2a

!vyja{n4 Ze w ubiegtym ioku przeprowadzono akcje ,pzieciústwo bez przetnocy"

zainicjowan4 przez Fanstwor"4 AgencjE Rozrviqpywania Problemów Alkoholowych-

W bióZqpyn roku do Behvederu, do Pani Jolanty KwaÉniewskiej zostala zaproszona Pani

u-U"*¿oi; lfóra przeprowadzah te akcje w Jgdrzejowie, Pani El¿bieta Bilska Akcja byla

przeprowadzana i finansowana wspólnie z Urzqdem Miejskim-
Naczelnik RogoZa przntrazal na rQce Przewodniczacej Rady Miejskiej Teresy Szrrach

podsumowanie z tej akcji.

Ad .9 .
Przewodnicz4ca Komisji Rewizryjnej Pani El2bieta Wióniewska przedstawila informacjq

o pracy ¡iemisji Rew@jnej stanowi4c4 zatqcmtkdo niniejszego protokolu.
Uwag nie zgloszono.

Ad. 10.
Burmistrz l-eszek Kapcia zglosil kandydatury na czlonków 7ar4du Miejskiego:

l. Pani Barba¡a Trzeszkowska Dzrvonek - Przewodnicz4ca Komisji OSwiaty, Kultury
i Sportf sekretarz Komisji Rewizyjnej i czlonek Komisji ZÁrowt+ Opieki Spolecznej
i Ochrony Srodowiska
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2. pan Stefan Fiutek - czlonek Komisji Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej i czlonek Komisji

Porz4dku Publicznego.
Burmistrz uwa2a" ,F te 

-kandydatury 
zaslugujA na poparcie wszystkich radnych i prosi

o przeglosowanie ict¡ aby zanaiuie;sici oo koóca kadencji mógl pracowaó w pehrym skladzie.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek wyrazila zgodE na kandydowanie; powiedziala

równie2, ?c w prcypadku wyboru do Zarafu Miejskiego rezygnuje z czlonkostwa w Komisji

Rewiryjnej ofazzfunkcji Przewodnicz4cej Komisji OSwiat¡ Kultury i Sportu

Radnabarbara Trzeszftowska Dzwonel prosi o wylqpzenie jej z glosowania w sprawie wlasnej

kandydatury.
Radny Steñn Fiutek wyrazrlzgodQ na kandydowanie.

przewodnicz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szrvach zaproponowala do skladu komisji

skrutacyjnej Pana Tornasza Baranskiego, PanQAnnq Szlek i PaniAMarie Kwapiszewsk4
pan ga;nskl, Pani Szlgk i Pani Kwapiszewska wyrazili zgodq na kandydowanie'

Rada Miejska w Jedrzejowle przyjEla sklad komisji skrutacyjnej nastqpuj4c4 iloScie

glosów:

wstr4moalo siE

przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach o godzinie t'o oglosila przerwq na przygotowanie

kart do glosowania
Zanimradni udali sig na przerwQ, glos zabral Burmisttz Leszek Kapciq który PoYnedzral,

tn dne¡ 14 lutego jest bardzo podobny do dnia w którym gala Wielka Orkiestra Swi4tecznej
pomoc¡ kiedy on*o*¿iSmy serduszka dziecionr DziS równie2 jest dzien, w lfórym karóy znas

chcialby coS ofiarowaé osobie najblizszej, ?eby byé nie tylko w tym dniu kochanym.
Ztej okazjirycrywszystkim, abykaZdy dziefiroku byl i anyslowy i namiEtny.

W czasie przr,wy Burmistrz zaprosil zebranych na herbatg.

po wznowieniu obrad o godzinieldo glos zabral Dyrektor Gereralnej Dyrekcji Dróg

Publicznych w Kielcach, Pan Andrzej Pawelec.
Dyrektor Pawelec powital zebranych i podziqkowalza,zaproszenie na sesjq. Powiedzial' ¿e

GDBP oá nrirto lat prowadzi pr¿rce przygotowawcre do budowy obwodnicy J$rzejowa
Na catym przebiegu t*"y oá C¿an*a ¿o Chy2nego jest to najbardziej uciq¿liwe i niebezpiecne

miej sce. Liczb zabity ch i rannych wciq? wzrasta
Pomiar ruchu 22000 r. wskazuje, 2B $rednio na dobq pvrjetútatedy ponad 22tysiqce pojazdów.

Jest to dwuk¡otnie p¡7slrocmna przepustowoSc jednej jezdni. Najwigkszry ruch jest w czwartki

kiedy dochodzi *ch lokuloy. Jest to q¡tuacj4 l:tóra moln doprowadzió do tego, ls, za' 2 lata

rno2emy w ogóle nie przei:clvé przez Jgdrzejów.
Takarytr*¡u juZlest-na dro-dze Nr 7 w Bialobrzegac[ gdzie wan¡nki s4 korzystniejsze do

pn-ejazftúnie ma wq¡kich uliczelc, nie rla takiego skrzy2owania, a mimo to, codziennie tworzqsig
kilkukilometrowe korki To samo mo2e wy$apié w Jqdrzejowie.

Przygotowania do budowy tej obwodnicy trwaj4 od pocz4tku tat 90-tyctr" W mi$zyczasie
*rryrtko sig zÁeza\<tuzluowalo: dokumentacja, uzgodnienia. DziS jeste5my w przededniu

u*ótr*i.nia tej inwestycji- Jqdrzejów cznka ciekawa praca: zjawiqsie du2r firmy, które rnajq za

z4darre wybudowac obwodnicg do korlca przysztego roku Po przebrnigciu ptznz procedury
wykupu i wywlaszczeú pwyszedlcz:rs naprocedurq przetfrgrr na wykonawcq. Do przetargu
startuje 15 irm; ponad polowa zagranicznych Poniewa2 korzystamy ze Srodków z 7ewr4tfrz' nle
mo2:emy ognniczryé dostglu zagnntcznych firrIL
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W tej chwili toczy sig postEpowanie o pozwolenie na budowp dla zasr;rdniczego pasa drogi. Ta
inwestycja wymaga kilku pozwoleú na budowq:
l. Z,asdnrczy przebieg trasy.
2. Przebudowa Kolejki W4skotorowej - aby zapewnió funkcjonowanie, trzs'rn. bqdzie obniiryÓ

przebiegszyn, aby kolejka zmie&:ila sig pod wiaduktern
3. bh arogi równoleglej do obwodnicy miEdzy ul. Glowackiego, a ul. Partyzantów, dla obsfugi

wszystkich nieruchomo$ci, które stracity mo2liwoÉó dojazdu w zwi4zku z obwodnicq.
Droga ta po wybudowaniu bqdzie dtogq gmirura. Dla nieruchomoéci, kfóre zrr;id4 sje Po

drugtej stronié obwodnicy bqdzie wybudowany wiadukt i druga droga gminna. Z'adna
nieruchomo5ó nie mohe zoglaó bez drogi dojazdowej; jest to zasadra podstawowa i tak zostaty
drogi zaprojelfowane.

Do zalatwienia -ale to nie blokuje ogloszenia przetargu- pozostaje sprawa przebudowy
wszystkich urz4dzeit obcyct¡ jakie w zwi4zku z budow4 obwodnicy trzsba bgdzie przebudowaó,
a kfóre wykraczaj4 Wzapas drogowy. Tak sig sklada" 2e napoczetku obwodnicy, w sqsiedztwie,
jest punkt zasilania energetycznego i wszystkie linie wychodz4ce i przychodz4ce dochodzqdo tego
punktu.

Wszystkie te linie musz4byó przebudowane z wielu wzglgdów
Na przestrzeni stycznia i lutego nasi pracownicy roznrawiaj4 z wla5cicielami nieruchomoéci,

nad którymi ftdqprzebiegaé nowe linie energetycTne,lubbedelokalizowa¡re nowe slupy. Dotyczy
to 178 wb$cicieli. W tej chwiü zawarliSmy umowy o zgodg i ewentualne odszkodowanie zn 124
wbscicielami i 5 osobami prawnymi. Znstalo do u¿godnienia 48 nieruchomoSci; mamy tam
protesty i opory.

Moim zadaniem jest z,aprezentowaó projekt budowy i problemy oraz poprcsió o stworzr¡ne
odpowiedniego klimatu spolecznego dla tej inwestycji, aby rno2liwie szybko doprowadzió do jej

rozpoczqcia, aby prznz niepotrzebny upór jakiegoS wb&:iciela byó r.w?n z powodu niepehego
rozumienia problemów iromri4zafi nie przeszJ<odzié w planowanym rozpoczgciu inwesycji.

Ostatni problen¡ to row odptywowy w poblizu wiaduktu w Lqczynie, który reguluje stosunki
wodne na tym terenie. Mamy problem z przekonaniem wla$cicieli do zgody na przebieg takiego
rowu SAdwa warianty przebiegu tego rowu To sqostatnie problemy, jakie mamy do tozwi4z'aru4
aby uruchomió t9 inwestycjg.
Nastpnie Pan Pawelec dokladnie przedstawil przebieg obwodnicy i omówil planowarrc
skrz5r2owania oraznraczonie uruchomienia obwodnicy dla miasta i gminy Jdrzejów.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach podzigkowala Dyrektorowi Pawelcowi za
przybycie i gzybhinnie sprawy.

Nastpnie przewodniczqcy komisji skrutacyjnej przedstawil projekt sposobu glosowania
przygotowany pnrcz Radcq Prawnego UrzEdu Miejskiego Paniq Danutg Kiwionkq stanowiqcy
zal4cmtk do niniejszego protokolu.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie prz-y1Ela proponowany sposob glosowania.

Prryst4piono do tajnego glosowania nad kandydatur4 radnej Barbary Trzeszkowskiej
Dzrvonek.

Pani Barbara Trzeszkowska Dzwonek nie brala udzialu w glosowaniu.
NastEpnie przystqpiono do glosowania nad kandydaturAradnego Steñna Fiutka
Pan Stefrn Fiutek nie bral udzialu w glosowaniu.

Po przeprowadzeniu glosowania glos zabrala Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorskq kfóra
powiedziala 2e miala zamiar zabraé glos w sprawach ró2nych, ale poniewa2 na sali pojawila
sig Pani redakfor Pacanowska, chcialaby kontynuowac w4tek zacz4ty pnzez pani radnq
Wióniewsk4.
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Przewodnic zqr,a Rady Miejskiej udzielila glosu Pani Danucie Kiwiorskiej.
Pani Kiwiorska powiedziala: w publikacji prasowej w ,,Echu Dnia" w dniu 3l stycznia br-

ukazalo siE szereg artykutów na temat pracy naszrj Rady. W jednym z nich Pani redaktor

zaatakowak mnie. Nie bqdg cytowaó, bo zapewne zrany Paústwu jest ten artykul chcq tylko
powiedzieé, Le zgodnie z prawem prasowym zareagowalam naterlile artykul i w dniu I lutego

skierowalam do redaktora naczelnego ,,Echa Dnia" nastgpuj4ce pismo. Pani Kiwiorska
odczytala pismo stanowiqce zalqcmik do niniejszego protokalu. Mimo, 2E obowiryek
opubükowania istnieje w ci4gu 7 dni od daty otr4rmani4 do dzié nie ukazalo siE w -Echu
Dnia" Zadna publikacja ani sprostowanie.
Prosz€ Panstwa.
Jak mo2e gazrta zarntcaó naruszenie prawa komukolwiek, gdy sama tego? prawa nie

przsstrz.egu fest oUor"iaA"k albo opublikowaó, albo napisaó, dlaczego siE nie opublikowalo.
/t"go wniosek, tsme mozemytraktowaó powa2nie osób, któretegoZ prawa nie przestrzegajq-

Zluracam siE do pani redaktor i proszE o sprostowanie. Równiez Pani radna Wiéniewska
wyr.azila swoje oburzenie na insynuacje zawarte w artykule Pani Katarzyny Pacanowsktej pt-

,Zr-"^n" karty do glosowania", z:rrzLrcila redaktorce ,Echa Dnia", sugerowanie czytelnikom
nieprawidlowej inforrnacji, jakoby SLD znaczylo karty do glosowania na ostatniej sesji.
Proszg Paóstwa

Nrgdy na sesji nie padl imden zarlzut, które ugnrpowanie nraczy\o karty. Powiedziane bylo,
zakarty sp.zlracmre; sk4d taka informacja?

OÉwiadczam publicznie, Ze hde z wielk4 ostroinoScia podchodzió, gdy Pani Pacanowska
bpdzie sig znajdowah na posiedzeniu komisji. Bardzo proszq, gdy iawyjaSniam wa2ne kwestie
p.a*tt", tb jest mój wysilek umyslowy i moja prac,\prosze mi w tym momencie 2adnych 

".di&
nie robió, bo robi to Pani lichym aparatem ibnrdm ile.

Pani Przewodnicz4ca Rady Miejskiej, w zwi4zku z te sprawQ odczytalz odpowied:i
wojewody na slargp zlo2nqpÉzezradna Janing Szreniáwg i doktora Dariusza Malkowskiego
/ w zfuznnru do protokohr/.

Przewodnicdca Rady Miejskiej Teresa Szwach o godzinie llr0 oglosüa przerwQ, która
trwala do godziny I lm.

Po wznowieniu obrad przewodnicz4cy komisji sknrtacyjnej - Pan Tomasz Bar¿úski
odczytalprotokoly komisji slcrutacyjnej stanowi4pe a\canlfuido niniejszego protokolu
Kandydaci otr4mali nastpujqpe ilotui glosów:

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek:
7A

przeciw
wstr4malo sig

Radny Stefan Fiutek:
7A

przrcl¡'t
wstrzymalo sig

_ 2 3
- 3
- l

- 2 4
- 2
- l

W z\¡viezfru zpowyhszym w sklad 7a&qdu Miejskiego w Jgdrzejowie weszli radna Barbara
Trzeszkowska Dzwonek i radny Stefrn Fiutek.

Rada Miejska w Jqdrzejowie porrzigla Uchwalg Nr )OIII/393102 w sprawie wyboru
czlor¡ków 7ar4du Miejskiego Gminy Jedrzejów.

AJchwala Nr )GIII/393102 w zaQczrniu do protokohr/.

O gorlzinis I130 Przewodniczqca Rady Miejskiej ogbsila lO-minutow4 przÉrwQ.



Ad. l0 A.
Radny Czeslaw Blicharski w imieniu radnych klubu SLD zglosil kandydaturq radnego

TdzislavtaAdamczyka na czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Radny Zdztslaw Adamczyk wyrazil zgodg na kandydowanie-

Przcwodnicz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szwach zaproponowah do skladu komisji
skrutacyjnej Pana Tomasza Baranskiego, Pani4Anng SzlEk i Pani4Marig Kwapiszewsk4.
Pan Baranski, Pani SzlEk i Pani Kwapiszewska wyrazili zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednoglo5nie prryjEla prcponowÍüly sklad komisji skrutacyjnej.

O godzinie 1210 Pr¿ewodniczlca Rady Miejskiej oglosila l0-minutowq przzer:wq na
przygotowanie kart do glosowania-- 

Pr wznowieniu obrad przewodnicz4cy komisji skrutacyjnej Tornasz Baraóski przedstawil
projekt sposobu glosowania przygotowany przuz RadcE Prawnego UrzEdu Miejskiego Pati4
Danutg Kiwiorska stanowQcy zuilacmtk do niniej szego protokofu .

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjgta proponowany sposob glosowania
Nastgnie przryst¡piono do glosowania nad kandydaturq radnego Tdzislawa Adamczyka na

czlorfr,a, ¡¡s m i sj i Rewizyjnej Rady Miej skiej w Jgdrzejowie.
PanZdzislaut Adamczyk nie bral udziatu w gbsowaniu
Po przeprowadzeniu giosowania Przewodniizqca Rady Miejskiej o gorlzinie l2l0 oglosila lG

minutowqprzerwQ na policzenie glosów i sporzqdzenie protokolu pÍ,rozkomisjE skrutacyjn4
Po wznowieniu obrad przewodnicz4cy komisji skrutacyjnej odcz-ytal protokól stanowi4cy

?ahfnik do niniejszego protokolu.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla UchwalE Nr )OIII/395102 w sprawie lvybru czlonka

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpujqp4 iloSci4 glosow:
z a - 2 3
przeciw - 3
wstrzymalo sig - 0

AjchwalaNr)(LIIV39S|02wrzhcznmudoprotokohr/.

Ad. l0 B.
W imieniu radnych klubu ,f,íemialgdrzejowska" radny Pawel Smor4g zglosil kandydaturp

radnego Leszka Suka" na czlonka Komisji Budzetu" Gospodarki i Mienia
Radny kszek Sulek wfazü zryodena kandydowanie.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloÉnie powzigta Uchwala Nr XLIIV396|02 w sprawie
rryboru szlsnka ¡ismisji Budtetr¡, Gospodarki i Mienia Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

AJchwala Nr )OIIV396/02 w zal4¡c'zeniu do protokolu/.

Ad. t0 c.
W imieniu radnych klubu /;íenia Jqdrzejowska" radny Kazimíerz Równicki zglosil

kandydaturq radnego kszka Sulka na czlonka Komisji Zdrowta" Opieki Spoleczrej i Ocbrony
Srodowiska
Radny Leszek Sulek wyazil ZgodQ na kandydowanie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla UchwalgNr XLIIV397\02 w sprawie lvytloru czlonka
Komisji 7-drowt+ Opieki Spolecznej i Ochrony Srodowiska Rady Miejskiej w Jqdrzejowie'
nast$ujqpq ilo &:Q glosow:

z a - 2 7
przeciw ' 0
wstrzymalo sig - I
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AJchwala Nr XLIII/397/02 w zal4czentu do protokohr/.

Ad. 11.
Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek mróctlauwagQ na blqd w zapisie w planach pracy

Komisji Bud2etu i Komisji Porz4$ku: w grudniu powinno byó omawianie projektu bud2etu na rok
2003 ante2A02.
Ponadto w planie pracy Komisji OSwiat¡ Kultury i Sportr¡, przy wizytacji przedszkoli w rubryce

,go5cie zaprosznni- naleiry dopisaó Panie Skowronek, lfóra jest wiz¡atork4 przedszkol\ a ptzy
or"*iuniu funkcjonowania gimnazjów, w rubryce ,pdpowiedzialni zapnygotowanie materialód'
ralety dopisaó Pana Koémidra i Pana Maksalona

na¿a Miejska w JSrzejowie jednogloSnie powziEla UchwalE Nr XLIII/398102 w sprawie
przylg,iaplarÉw pracy K.smisji Rady Miejskiej w Jedrzejowie na rok 2002-
/UchwalaNr)OIIV3SS|02wzal4czrmudoprotokohr/.

Ad. 12.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogbsnie powziqla UchwalE Nr )OIIV399M2 zrnieniajqca
Uchwalp Nr Dl80/99 Rady Miejskiej z drua 25 maja 1999 roku w sprawie powohnia Rady
SpolecznejZakJaduPodstawowejOpiekizdrowoftjwJ@rzejowie.
/t Jchwala Nr ruÍIU 399 I 02 w zalryzsniu do protokoht/"

Ad. 13.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie pouzieb Uchwalq Nr )OIIV400|02 w sprawie
wprowadzenia opbty administrac yinej a c4mno5ci urz4dowe.
AJchwala Nr )OIIV4 00 | 02 w zal4cznnu;u do protokoh/.

Ad. 14.

Radna El2bieta WiSniewska zwrócila uwágQ, 2e w ¡nprawkach do bud2etu, prznk,azanych
ptzozTae4d Miejski, w punkcie ,Zmiana zapiso#'pst:

1. ,¿agospodarowanie terenu przy Szhole Nr 4" zamiasi: ,pgrodzenie placu i wykonanie
parkingg przy Szkole Nr 4". Radna Wi3niewska sklada wniosek, aby zapis brz¡nial:

,,Tngospodorowaníe terenu przy Szkole Nr 4 i poszerzenie parkíngl przy Baseníe
Miejskim".

2. ,dotacja dla Spóldzielni Mieszkaniowej, w tym zryluta zobowi4zaú z 200t r. - 47.000;
w?4d?r:rne placu zahw i ul. Sobieskiego - 23.000'. Radna Wiéniewska sklada wnioseh
aby prry drugim mySlniku zapisaó: ,grzqdzenie placa zabaw prry osiedlu PrzypkowsHego
- 7.500 i budowa ul. Sobieskiego - 12.500".
Chodzi o skonlretpowanie zapisl¡, o jaki plac zabaw chodzi.
Radny Tomasz Baraúski uwa2a" ze burmistrz powinien omówié autopoprawki Zarz4du

Miejskiego.
Br¡rmistrz l¡szek Kapcia odpowiedzial, ze radni otrzyrnali autopopraufti i jezeli jest

potrzeba, to je przncryta.
Radny Tornasz Baranski npytaLjakie jest stanowisko Z,arz4Áu Miejskiego w sprawie placu

zñaw.
R¿dna Wiiniewska wyjaénila in je$ zryis dotycz4cy placu zatr,w, chodzi tylko

o skonlcret¡zowanie, ?r dotyczy to osiedla Zachód.
Radna Lidia Osinska powiedziala ln w ubieglym roku burmistrzowie podpisali ze

Spóldzielniq Mieszkaniow4 porozumienie, na mocy którego gnina partycypuje w kosztach
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przedsiQwzigó slu2qcych mieszkaúcorn Spóldzielnia Mieszkaniowa prosi o przozrraiczrnie $rodków
na wykonanie kanalizacji deszczowej bloku pr4, ul. Okrzei 24 oraz parkingu. Zrobiono
dokurnentacjg i jest zgoda na wykonanie kanalizacji deszczowej. Z,e zobowi4zaú ubieglorocznych
zostabna ten rok kwota 23.000, a my mówimy o nowych inwestycjacb a nie o zaczqtyclt Miejmy
$wiadomoSó,28 wrú4cy zapis nie pozwoli na nic innego, a mySlg, 2p bezsensem byloby schowanie
dokumentacji do kieszeni i ustawienie huÉtawek dla najmlodszych w miejscq güie sq bramki
i kosze do gry. Koliduje to zn sob4. Kiedy pytalam Pana Prezesq to powiedzial, 2e kiedy
projelrowalo sig osiedle to w projekcie musiaty byó uwzglgdnione miejsca placów zabw i one s4-
Sprawa dbalo5ci o place z-abw lezy w gestü Spóldzielni Mieszkaniowej. My nie mo2emy kúAego
wolnego miejsca na osiedlu zamienó na plac zabaw, bo bEdzie to kolidowalo z planem ogólnego
za go spodarowania przestrzenne go.

Radna Wiéniewska uwai4 2rc jesli gmina rna w jakié sposób pafycypowaó w kosztach
wspólnie zn Spótüielniq Mieszkaniowq to ruNzym obowi4zkiem jest równieZ wskazywanie
jakiclr.{ terenów. Przykro mi" kolezanko, ale mamy odmienne zdanta na ten temat. 5 tysigcy ludzi
mieszl<a na Osiedlu Zacbíd i nie ma placu zabaw z prawdziwego zÁarznrúa. Czy prznntacznrúe
7.500 na plac zatmlw, to tak wiele dla tych mieszkarlcow? Pozostawiam tobez koI¡rentarza-

Burmistrz Waldemar Woadak uwaia, 2e obydwa wnioski mo2na pogodzió. Tanwa2nie
Paústwo, zp dla Spoldzielni Mieszkaniowej sq zapisane dwa zadanla;: zaplata z;l,bowiqzah
w krrocie 47.000; vrzqdzerne placu zabaw i ulica Sobieskiego 23.000. Rozumiem" ¿e Pani
Wiéniewska prosi o zapts prry placu zabrrw ,,7.500" a Pani Osinska chce, 2eby byty mo2liwe do
wykonania inne zadania- 47.000 sqto zobowiryania z ubieglego roku i my musimy je zr:ealimwaó.
SM mo2e wykorrystac te pienidz& na takq inwestycjg, jakq uzgodni z T,arzqdem Miejskin ltda
wigc pewnq swobodg; te dwa wnioski nie koüdujg ze sob% WidzQ, ze umieszczenie zapisu 7"500
na plac zabaw jest kontrowersyjne, ale nie ma takiego macznmU aby blokowaó SM wykorzystanie
pozostalej sumy. MoZna jejuÉyé do inrvestycjt,bo ztego, co roz,rmiem Pani Osiñska i SM majq
inne pomysty na wykorzystanie tychpienigdzy.

Napytanie przewodniczqpej Rady Teresy Szwacb skierowanie do Pani Prezes SM czy SM
hdzie partyc¡powab w kosáach budowy placu zabaw, Pani Sulkowska odpowlredzia,l4 rÉ jezeli
w 70.000 dotacji dla SM jest 47.000 nbowiryaí a rck popzedni, trudno pozostaQ kwotg
prznmaczyé, na plac zatrrw. Asfaftowanie uL Sobieskiego nrllZe kosztowaé okob 60 tysiWy,
ahcrymy na to, 2s,te23 tysiace wystarczry na kanalizacjg deszczowqprz)'uL Olszei Z4.Uwa?an
2e w pierwszej kolejnoSci powinna byé wykonana kanaliz,rcja desr*mwa przy budynku uL Olcrzei
24, jako zadanie wlasne gminy. Uwaiarr'- ?n nte powinno byé Zadnych sprzeciwów radnych na
takie wykorzystanie tych Srodków. Plac zabw na terenie poza spóldzielcrymrcls budzié pewne
zastlzn nnia. Nie wiem, czy czlonkowie SM poparliby ten pomysl przy takim zuboZeniu
spoleczeústwa, aby wydawaó pienigdze nie na rzfrzy bardziej potrzebne do utrzymania zasobów
mieszkaniolvych i funkcjonowania budynków. Wydaje mi sig, ts vnadzenie placu zabaw jest
nw?n w trzeciej kolejno$ci. Pani Sulkowska wyrazila swoje wqfpliwoi;i, co do szczegolowego
zapisu rozdysponowania Srodków i zapytala czy bgdne je rnolna anienió.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach odpowiedziala irc nte odpowie w tej chwili
na to pytanie. To jest sesja bud2etowa i musimy w tej chwili uchwalié budzet. Pani Suflrowska byla
na posiedzenruT-arzadu Miejskiego i mogb te sprawy ponrszaó.

Rada Miejska przystqpila do glosowania w sprawie r¡miosku Pani WiSniewskiej
,,Tagospodarowanie terenu przy Szkole Nr 4 i poszenenie pukingu przy Basenie Miejskím".
Wyniki glo sowania wygledaty nastgrujqco :

z a - 2 3
przeciw - 0
wstrzymalo sig - 5
Wnio sek zostal prryjgty.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady Tadeusz Sopel uwaZa 2e wkrada sig pewne zamieszanie.
Bgdziemy glosowaó nad dotacj4 dla Spóldzielni Mieszkaniowej a slyszymy wyraárie, ze SM nie
dolo2y nam pieniqdzy do placu zabaw.

Radca Prawny UM- Pani Danuta Kiwiorska powiedziala: ,,To nie dostanie dotacji".
Pan Tadeusz Sopel zwrócil uwagQ, 2e jeSli SM nie dolo2y, to nie dostanie dotacji, czyli my

tego placu nie zbudujemy. Przedstawiciel SM powiedzial wyraárie, 2e rrJre dolo@ wiEc nie
rozumienr, nad czym glozujemy.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e wbrew pozorom sytuacja jest dosc klarowna.
Stariowisko SM bylo przedstawione przez Pania Prezes i w tym momencie trznb, powiedzieó, 2e
SM nie dostanie dotacji, jezsli nie wz4dzi placu zabw, ale pvychylam sig do zdana Pani Prezes
i uwaianl 2e sprawa odwodnienia ul. Okrzei jest bardziej potrzebna Nale2y sig zastanowié czy
jest logiczne wzqdzarúe placu zabw,je5li jest taka sytuacja na uL Okrzei

Burmistrz lrszek Kapcia uwa24 ?nte 47.000 które zwracamy SM rno2na prznznacryé na
wspótfinansowanie pozostalych zamierznú ¿gloszonych pvez Paniq Prezes. TrochE spóznili$my
sig za zeffity rok, ale te pieniqdze ftdqprzekazane dla SM i myélg, b tllrllg4.byó pruemaczane na
wspólne inwestycje, bo robimy je dla mieszkaúców. Jest to budiBt do finansowania zanúerzeít
wspólnych, cryli n"godnionych miqdzy nami. Uwa¿am, ?n nte koüduje jedno z drugim i nic nie
stoi na przns*odzre, aby te pienirolze,lfóre damy SM przeznacrybe wspólna inwestycje.

Radny Czeslaw Blicha¡ski uwaZa, 2e miasto z:rcr,pa byó dzielorrc na kategorie A i B. SM
teZ jest w Jqdrzejowie i to, co dotyczy SM dotyczry równieZ JEdrzejowa Tam jest crgsÉ)
mieszkaúców, którzy mieszkaj4 w blokach wybudowanych przy wlasnych wkladach. KtoS mógl
postawió wlasny doq a kto5 inny nie mógl tego domu postawió i jest czlonkiem SM. Miasto
powinno partyclpowaó w kosáach budowy kanalizacji czy innyctr"

Radna Lidia Osinska sdniosla sig do tego, co powiedziala Pani radca, 2e jeroli b$zie zapis
;av4dzellue phcu ?abnruf i SM nie nealizaje go, to nie dostanie dotacji. Porozumienie zawarte
w lipcu 2001 roku zaiwiera zaprs,Ze: ,,uchwalore púrez Radg Miejsk4 Érodki na dofinansowanie
w kwocie 70.000 zl przekazane bEda po zakoúczeniu robét na: budowg parkingu przy ul.
Chrobrego 5, budowg cbodnftów przy uL Mieszka I," itd.
Nie mo2na wigc pienipdzy, o których mówimy, pnnmczyé na inne cele- Upieramy sig o ócisty
zapis. Miejmy Éwiadomoíó,tnkaidy z wielu czbnków SM 60 groszy z metra kwadratowego phci
na fundusz remontowy. Czy nam sig to podoba czy nie,ukladamy ztego cbodniki, budujemy ulice,
oSwietleni4 nie dajemy na pensje prezesów, ocieplenie budynków czy naprawg dachów. Te
pieniqdze mo2emy prznznaczyé tylko na wspótfinansowanie. Malo, 2e mieszlcaúcy dokladaj4to siE
imjesz*zenar rea,co ma byó wykonane.

Radny Wieslaw Sulek powiedzial 2e mieszkal w bloku prz)' ul. Olazei 24. W tej chvili jest
tam woda w piwnicac¡ i ludzie nie mogq z nich korzystaó. Jak rnoZna planowac nowe inwestycje
a nie wykonaé oduodnienia?
Wracaj4c do mojej sprawy: Jesteémy pd glosowanbm budzetu m 2002 rok a jrdnoczesnie
jesteómy na progu podsumowania naszej kadencji Chcialbym przedstawió kilka rnoich refleksji.
MoZn bede sie powtarzal, bo temat, który chcA poruszyé niejednokrotnie przedstawialem. Chodzi
o czgíó póhrocno-zachodni4 miasta" która byla malo spostrzegana w minionym okresie. ProszQ
sFpF¡zeé na inwestycje, jakie zostaty wykonane w tej czEíci miast¿. iadne, albo prawie tadne. Z
pehtq wyroanmialoi:iq patrrylem na inwestycje takie jak zakoírcznnte oczysz*zalni Scieków,
basenu" modernizacja Placu Tadeusza Kofuiuszki Ale wreszcie t:rrleialoby spojrzeé na dalsze ulice
i budzet podzielió sprawiedliwie; prznznoczyé lrodki dla tych czq3ci miastq gffie niewiele
zrobiono. Mialem uwagi od radnych, tn prz*r,iei zrobiono oSwietlenie na uL I I Listopada ale
trz-eb sobie przypomnieé czyjato jest zasluga W bie@cym roku przesunigto 40 tysigcy na ul.
Klasztorn4 ale w ubiegtym roku zabrano 30 tysigcy, aktíre zaLotnno oÉwietlenie na uL Jana
Pawla II. Proszp przyftzeó sig budzetowi na rok 2002. Jest wyj1tkowo pokaáry dla czEi:i póhrocno
-zachodniej, b az 350.000 zl. altr. tylko 350.000. Czy to duzo? Tu muszg podaó przyWail:
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w czgsci polódniowo-wschodniej ponad poltora miliona zlotych przomtaczrrno na tg czEóc miasta.
Nalezy spojrzeó na ulice: Dnnwskiego, I I Listopada, Armii Krajowej, skrzyinwanie ul. I I
Listopada na którym w ubieglym roku bylo 60 ztar"Eirdrogowyct¡ ul. Okrzei.
Chcialbym podziqkowaó za wprowadznnie 24.000 na remont ul- Spokojnej. Skladam wniosek
o zrniang zapistl oby nie wykonywaó remontu ulicy Spokajnej, lecz przygotowaó dokumentacjq na
wykonanie kanalizacji ulic: Nowej, Cichej, Spolajnej, ReTZ Nalez^y mjpierw wykonaó kanalizacjq
a potem budowaó drogi

Radny Ryszard Pacanowski popiera wniosek radnego Suka i potwierdz4 2e najpierw
rrrrleiry wykonaó kanalizacjp. Przsz mieszkaáców ten teren nazywany jest nie ulic4 Spokojn+ ale
obrazowo Oceanem Spokojnym. NaleZy zasz4(: prace od uregulowania stosunków
hydrograficznyclu

Rada Miejska przystqpila do glosowania wniosku radnej WiSniewskiej, aby sprecymwaó
zapis urzqdzenie placu mbaw przy osiedlu Pr4tpkowskiego - 7.500 i budowa ul. Sobiesktego -

12.500".
Wyniki glosowania wyglqdaty nastgrujqco :

z a - l
przeciw - 19
wstrzymalo sig - 8
Wniosek nie zostal prryjety.

Rada Miejska przystq¡rila do glosowania w sprawie wniosku radnego Meslawa Sulka:, aby
nie wykonywaé remontu uliry Spokojnej, lecz prrygototaó doh¿mentacjq na wykonanie kanalizacii

iliffir.í!::H:r#r*,fií;",*:
zzr - 25
przecrw
wstrrymalo sig
Wniosek mstal pru-y1Ety.

Radna Ewa Ptasznik wnioskuje, aby w inwestycjach pnewidzionych w autopoprowkach do
realízacji, w dziale 900 rozdzial 90095 w punkcie 4udowa ulicy Krosinsffiego dopisaó budowq
bardzo malego odcinka ul. Sienkieücza.7-dajp sobie sprawQ ztego,2n prznwidziane 80.000 to sq
pienQdze tylko na utwardzenie tej ulicy. Na ten maty odcinek uL Sienkiewicza proponujq
przenie*i pieniqdze z dzialu 921 tozdful90015 w krvocie 10.000. S4 tam pewne rozbie2noi:i:
ogolem irczcmnie sqtakb same.

Skarbnik gminy - Pani Boaetn Ciepluch wyjaSnila Ze nie ma 2adnych rozbie2no&:i,
poniewaz kwota ogólem sklada sig z kwoty 470.000 plus 40.000 na inwestycje i daje to 510.000.
Kwota 470.000 rrz:eznaczrrna jest na zakup energii, czylí zaplatg frktur za o$wietlenie natomiast
kwota 40.000 to kwota na inwestycje, lfóre squjete w zaQczniku.

Radna Ewa Rasznik powiedzial4 fnpiernqdzs, przewidziane nazaplatg faktur oparte sqna
prrewidywaniacl Zastanúwcie siE Parisfwo, czy nre mo2na uszc*n4f, z tego malej kwoty dla
mieszkancow, którzy od 4 lat pisze i wnioskujq poniewaz tor4w blocie.

Wiceprzewodniczqpy Rady Tadeusz Sopel poinfornrowaf 2e rozmawial z Paniq
BbszkiewicZktóra zobowiq¡ala sig uprz4tn4ó miejsce pod plac zabaw. Nie roznawialem jeszczn
z Naczelnikiem Wydzialu O$wiaty, ale mamy tam kwotQ 2.000 na remonty placów zabaw i mySlg,
2n zate pieniq{ze udaloby sig tam plac zabaw zrobió.

Radna Janina Szreniawa uwa2a, ?n, za2.0ü0 phcu rabp,w nie da sig ur@zió. Na Murawcu
II jest 240 budynków i dzieci nie majq siE gdzie bawió. Radna Szreniawa wnioskuje
o púzezllaczanie Srodków na ten cel.

0
J
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Na pytanie Przewodnicz4cej Rady, sk4d zabraé órodki, radna Szreniawa odpowiedziala, 2e
z omawianego wczeÉniej placu zabaw.

Przewodniczlqa Rady wyjaSnila" 2rc ta sprawa zoúah jttzprzeglosowana.

Radna Ewa Ptasznik prosi o przeglosowanie jej wniosku; wyjaÉnila 2e w deszczowe dni
jest tam tragiczna sytuacj4 poniewa2 ludzie ton4 w blocie. Rozrnawiala z Panem Wolskinn, jest to

do wykonani a przy okazji pras przy ul. Krasinskie go.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej poinforrmwala" 2e mieszkancy tego osiedla kilkakrotnie

byli u niej w sprawie ufwardzenia tej uücy w tym rokt¡ poniewaZ do tej pory byli ále traktowani,
a sytuacja tam jest okropna.

Rada Miejska przystqpila do glosowania wniosku radnej Ewy ftasznk aby w inwestycjach
przewidzianych w autopoprawkach do realizacji, w dztale 90A rozdzial 90095 w punlrcie -budowq

ulicy Krasinskiego dopisaé budowq bardzo malego odcinka ul. Sienkiewicza.
Wyniki glo sowania wygledaty nastgruj4co :
n
przeciw

_  l l
-  l l

wstrzymalo siE - 6
7n w4lgdu na jednakowq iloSó glosow za i prznciw, Przewodniczqpa Rady zdecydowal4

?n ponrewal glozuje z4 wniosek zostal przyjet¡.
Radny Czesl¡aw Blicharski zauwairyl,2p trcta wyScig o inwestycje. Radny uwa2, ?n jeinli

radni clrcq inwestycji na wlasnym terenie, to powinni wskazywac irodki na ich realizacip równie2
z wlasnego terenq a nte zinnycb-

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla Uchwalq Nr )(LIIV40I/02 w sprawie uchwalenia
budzetu mia*a i gminy Jgdrzejów na rok 2002nastpujqp4 iloSciaglosów:

z A - 2 4
przeciw - 0
wshzyroalo siE - 3

/UchwalaNr )fJ,IW40ll02w afozeniu do protokohr/.

Ad- 15.
Rodny Czeslaw Blichqski, w imieniu rdryrch Hubu SLD prosi, aby wyiaÉníé spr&r,Q

niedokoñeon¡,ch wyborów do hnqdu Miejskiego, jakie nialy míejsce na ostatniej sesji, poniewai Hub
rdryrh SLD ntata, 2e nie zostaly one zakoñczone prawidlouo: zostal spon@ony protokol i Rada nie
pn e gl o s ow al a wyn ików gl os owan i a
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, radny Blicharski otzymal w tej sprawie odpowiedÍ
od Wojewody, wiec nie nale2y tego tematu lewze razrcúz4saé.

Radny Czeslaw Bücharski vwaim,2e dopiero na tej sesji radca prawny dala konkretny
przepis mówi4cy jak siE ma odbywaó glosowanie i jakie sqwarunki u¡a¿noóci i nier¡ra2noÉci glozu.
WczeSniej nie bylo to spreclzowane, aztego, co wiadomo,to naczkiWza obrgbem Lratki byty
uzriane za powód do uniewafiienia wyborów. Je2eli mówimy, irc przy glosowaniu uznajemy
znaczJii w kratkach za wa'2xle, to porcstale uwaiamy za niewalne. Nie wienr, dlaczego, na jakiej
podstawie tamto glosowanie zostalo unieu¡aZnione. Zgodnie z przepisami, to Rada decyduje o tyrn,
a my jako radni nie przeglosowali$my tego. Jest to uchybienie Radcy Prawnego. Znstalpopehriony
ble4 który kosztowal rnoj4organizacjg SLD opluwanie na lamachpr6y, szczególnie .Echa Dda'.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej uwa2a, in w tej sprawie radny powinien domagaó siE
przeprosin redaktor Pacanowskiej.

Radna Lidia Osinska wnioshje o pibry remont pnejazdu i pukingu za oírodkiem zúowia przy ul.
Clrobrego.

Rodna Lidia Osinska kolejny ru wnioshtje o remont pochylonego kosza do W w koszykówkq, na
placu przy ul. Cbobrego.
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Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e nie ma problemu" aby w najbli2szym czasie
dokonaó tych remontów w ramach budzetu na gospodarkp komunaln4-

Radna Lidia Osiríska wnioskuje o egzekwowanie przez Strai Mieiskq i Policje, ustowy

o wychowaniu w trzeáwoici i przeciwdzíalaniu alkaholizmowi. Alleohol spoiywany jest w mieiscach

publicznych, zwlaszcza pod pawilonem przy ul. Chrobrego.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e mtróci sig w tej sprawie do Policji oraz zobowi4he

Straz Miejskq do egzekwowania przepisow. Burmistrz uwui4 ze wspólne dzialanie tych slu:Zb

i sprzedawców pozwoü na wyeliminowanie tego typu patologii.

Radna Bubara Trzeszkawska Dzwonek nerqca uwoge na fatalny stan ulícy I I Listopada pod

wiadufuem kolejowym. Rada Miejslca i Burmistrz muszq zrobié wszystka, oby GDDP zoiqla siq tq sprawq

poniewa2 w dní deszczowe przechodnie nie majq moiliwoici przejió i nie zostaó ochlapanym przez

pn ej e 2 ü aj qce s amo c hody.
Burmisttz t eszek Kapcia powiedzial, 2rc ponowi interwencjq do Dyrektora Pawelca w tej

sprawie.

Radna Janina Szreniawa pla Burmístno, cEl rozmqwial z czlowíekiem, Hóry ma wyrazié zgodQ.

w sprawie oMnieniaul. Zielonei.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial ?s jeszrr* nie przeprowadzil tej roanowy, poniewa2

caly czas trwa próba nawiqpania tej rozurowy, ale musi wytworzyé siE odpowiednia plaszczyma
do takich negocjacji, aby wyniki byly zadowalajqce dla obu stron Prrygotowujemy tq roanowQ
i mySlg, ze wnajbli2szymczasie zostanie ptznptowadmrn.

Wicepnewodniczqcy Rady Teofil Sgk wnioshtje o remont zniszczonego przez powóü 200-
metrowiego odcinka drogiw Folworku W zMI rohtremont nie zostal zrealizou'any.

Burmistrz fesát Kapcia powiedzial, 2e mamy uchwalony budzet, jednak, jezeli kdq
jakieS Srodki do dyspozycji zostanie to wykonane z'az4odqRady-

Ad. 16.
Skarbnik Gminy Bo2Bna Ciepluch udzielila wyja5nieú w sprawie informacji o pracy

Komisji Rew@jnej. Powiedzialq ze zgodnie z ustaw4 ordynacja podatkowa, która obowiq¡uje
skarbnika" pracównn ów Wydziatu Finansowego atakin burmistrza udzielila Komisji Rewizyjnej
takich informacji, jakich udzielaó jej wolno, cryli odnoSnie ogólnych umorzeú i odroczeñ
zpodnalemna osoby frzyczne i podmioty gospodarcze. Odmówila rejestru urnorzeú, poniewa2 sq
to sprawy indywidualne, a ordynacja podatkowa Art. 129 rnówi, Ze postqpowanie podatkowe jest
jawne wylecznie dla stron Wyjainila równie2 Komisji Rewizyjnej, na podstawie Wspólnoty Nr 38
z 1999 rokr¡ gdzie wyraznie jest napisane, co Komisja Rewizyjna motn 24naé w tej sprawie.
MówiliÉmy równie2 o rozúziale 7 ordynacji podatkowej, güie wyra¿nie jest napisane, 2r
indywidualne dane skladane przÉz podatników objgte se tajemnicq skarbow4. Za zlamante
tajemnicy skarbowej ponosi sig odpowiedzialnoSó, poniewaZ tak ja jak i burmistrz podpisywaliémy
oúwiadczenia o zachowaniu tajemnicy. W przeciwnym razie groa kara 10.000. Uwa2arn, irc nte
zkrrnalamprawa nie udzielaj4c Komisji Rewizryjnej informacji, jakich sobie Lyczylu

Radny Ryszard Pacanowski powiedziat 2e wszyscy dziennikarze dysponujq sprzQtem
mjwyzsznjjakoSci z cyfrowq technik4 obnóbki.

Radna Ba¡ba¡a Trzeszkowska Daronek podzigkowala za poparcie i okazane zaufanie
i obiecal4 ?s@nepracowaó rzetelnie. Podzigkowala równie2 zamile gesty walentynkowe.

Radny Stefan Fiutek podzigkowal za okazane nufanie.
Radny 7Áz¡slaw Adamczyk równie2 dzigkuje za zanfunie zarówno tynt, któr¿y na niego

glosowali, jak i tyn¡ którzy glosowali przeciw. Postara siE im udowodnió, 2rc poüafi zapracowaó na
zaufanie.
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Radny Leszek Sulek powiedziaf 2e prcy obiekcie wgdkarskim w Chorzewie do tej pory nie
ma toalety i wgdkarze muszl korzystaó z lasu. Poza tym kontener na Smieci, który tam stoi
powinien byó oprózniany a nie wlpalany. Mówi sig o placach zabw. W ubiegtym roku zostalo
przezlrrcmne 2.000 na budowg boiska w Chorzewie. 7a te pieni4dze zostal rozgrzebany teren
i prace skoúczyly siE.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach odczylala podziEkowanie od Wielkiej
Orkiestry Swi4tecznej Pomocy.

Pan Grabowski zwrocil uwagg na fakf, ?s jedinazpa:i,walczyla o plac zabw. W zwi4zku z
tym pyta burmistrza co burmistn i Zanad Miejski zrobi4 z plagq.psow na osiedlach. Trawniki
r"igdzy blokami slu¿q jako wybieg dla psów. Prznd zrobieniem placu zat:nw mleLry zrobió
porz4lek z psami.

Pan Stanislaw Galczewski podzigkowal burmistrzowi za uregulowanie spraw zvri4zarych
z biletami w komunikacji miejskiej.

Burmistrz Leszek Kapcia uwaZa, tn kaidy pies ma wlaéciciela, który powinien pilnowaé
swojego psa- Je2eli pies nabrudzi, wlaSciciel powinien posprzqtac, bo ustawa go do tego
zobowiqzuje. Powinniimy dzialac wspólnie i reagowaó na niewlaSciwe sytuacje nvraeajqc uwagrl
wla3cicielorn

Pan Kazimierz Grabowskíuwaia, re gmin ma uprawnienia aby ztymwalczyé, a zwykli
obywatele - nie.

Przewodnicz4ca Rady Miejs$ej w imieniu wlasnym i burmistrza zaprosila zebranych na
uroczystoÉc i zvñqzarc z obchodami Swiqta Miasta-

Ad. 17.
Zn w4lgu na wyczerpanie por¿+dku obra4 Przewodniczqpa Rady Miejskiej - Teresa

Szwach, o godzinie 1330 zarnknqla obrady )CIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Sebetarz obrad

Elhbieta Wiíniewska

Rttokolowala
}1,&roetsbo.

Teresa Borowska

P rz ewo dni czqc a Rady Mi ej s ki ei
w Jqdnejowie

Teresa Szwach


